
Így festenek átjárót Gyergyószentmiklóson (videó)
2015. szeptember 21. hétfő, 10:06

  

Annyira jól sikerült az aszfaltfestés, hogy a környéken minden festékes lett.

  

{youtube}FSpPtzg3b_4{/youtube}

  

Azon csodálkozunk, hogy járókelőket hogyan nem sikerült lefesteni?
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